
 

 

Årets	  styrelse	  har	  arbetat	  och	  följt	  styrdokument	  efter	  bästa	  förmåga.	  Den	  ekonomiska	  
bokföringen	  har	  utförts	  men	  var	  till	  en	  början	  inte	  sammanfattad,	  därav	  denna	  
försenade	  ansökan	  om	  ansvarsbefriande.	  	  
Efter	  samtal	  med	  mig	  och	  Alexandra	  och	  de	  tillrättningar	  som	  styrelsen,	  främst	  
ordförande	  och	  vice,	  gjort	  anser	  vi	  Att	  deras	  arbete	  tydligt	  varit	  för	  sektionens	  bästa	  och	  
därför	  rekommenderar	  vi	  att	  sektionsmötet	  bifaller	  styrelsens	  ansvarsbefriande	  
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